
Podnet  č. 2/2018   
 

 

1. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 16.2.2018  

 
 

Tomko: 

Takisto k tomuto sídlisku, ohľadom výmeny smetných košov na tomto sídlisku. Skutočne tam 

vyzerajú už v katastrofálnom stave. Treba aspoň tie vstupné koše vymeniť, lebo tam už 

nefunguje ani ten vrch, príklop a esteticky, keď tam príde dajaký na návštevu na sídlisko, tak 

keď zbadá tie koše, možno majú aj 40 rokov. Takže aspoň tie vstupné koše vymeniť. Žiadajú 

ma o to obyvatelia tohto sídliska, skúsme im vyhovieť, keď sa dá.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Určené: 

- Technické služby mesta 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


